
Z zasedanja zborov občinske
skupščine

Navadno je ob koncu leta na dnevni red zasedanj skupščinskih
zborov uvrščeno kar nekaj točk, ki urejajo davčno področje. Na
skupnem zasedanju zbora združenega dela in zbora krajevnih skup-
nosti 11. novembra je bil v obravnavi osnutek aneksa o usklajevanju
davčne politike za obdobje 1986-1990 in osnutka srememb dveh
odlokov: o davkih občanov in o davku na promet nepremičnin.
Namen je bila uskladitev občinskih predpisov z dogovorom o teme-
ljih davčne politike in pa povečanje davčnih osnov v skladu z inflaci-
jo.

Oba zbora sta vse tri osnutke
spremenila v predloge in jih nato
tudi sprejela, čeprav so za dopol-
nitev odloka o davkih občanov
sprva tnenili, da bi morali ostati
v fazi osnuika. Sporen je bil na-
mreč člen, ki določa lestvico, to je
osnovo za davek in odstotek plači-

la. Pripomba je bila, da lestvica ni
postopna, zato se dogaja, da je
treba na primer do davčne osnove
268.680 plačati 15 odstotkov, od
tega zneska dalje pa 24 odstotkov.
Ta skok je prehud.

Izkazalo pa se je, da predlagane
lestvice takorekoč ni mogoče
spremeniti, vsaj letos ne, saj bi
morali to spremembo odloka po-
tem ponovno obravnavati v vseh
občinah. Pripomba pa je bila
sprejeta kot pobuda za prihodnje

leto. »Tako v Jugoslaviji rešujemo
stvari«, je sklenil razpravo o tem
delegat Stane Keber, ki se je tudi
oglasil glede tega člena. »To je
potrditev, kako brezčuten je ta
birokratski aparat, ki dela z ljud-
ny, kot da so odstotki.«

Delegati so brez pripomb spre-
jeli tudi spremembo odloka o po-
sebnem občinskem davku od pro-
meta proizvodov in od plačil za
storitve. Poslušali so tudi poročilo
operativnega odbora za izgradnjo
objektov družbenega standarda
v naši občini.

Vsi trije zbori - zboru KS in
zboru združenega dela se je na-
mreč v tej točki pridružil še druž-
benopolitični zbor - so skupaj po-
slušali poročilo našega delegata
Janka Pučnika o delu skupščine
SFRJ. Seznanili jih je s tem, kako

je potekalo sprejetje antiinflacij-
skega programa. Dejal je, da so
slovenski delegati delali v izredno
težavnih okoliščinah.

Z osrednjo prireditvijo bomo
občinski praznik 27. april v pri-
hodnje praznovali vsakih pet let
in v letih, ki so proglašena za'
jubilejna, sicer pa ga bomo obele-
žili s slovesnim zasedanjem vseh
treh zborov občinske skupščine,
kulturnimi, športnimi in drugimi
prireditvami. Kot prvo leto pet-
letnega obdobja se šteje leto 1987.
Tak je bil sklep delegatov zbora
KS in združenega dela; s tem se je
tudi naša občina pridružila dru-
gim ljubljanskim občinam in po-
bratenima občinama Bileča in
Plužine pri uveljavljanju sprejetih
usmeritev glede racionalizacije
praznovanj. D. J.


